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Onsdag den 7. juni 2023 kl. 18.00-19.30 – Centerafdelingen afdeling Sundhøj 
 
Til stede: Charlie, Stephan, Kristine, Lene Kingo, Lene A, Stinne, Kasper, Søren og Lina 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Dagsorden og referat godkendt. 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens ledelse, medarbejdere, elevråd og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Skolens ledelse: 
Prøverne afvikles planmæssigt på både almenskolen og i Centerafdelingen. 
Sammensætning af elever i klasserne på 0. og 7. klasserne er udsendt til forældrene. 
Sidste skoledag for 9. årgang blev afviklet planmæssigt. 
Der er ansat 2 nye medarbejdere på almenskolen – 1 på afdeling Lundby og 1 på afdeling på 
Sundhøj. Der var mange ansøgere og også et meget kvalificeret ansøgerfelt. 
I Centerafdelingen skal der ansættes 7-8 nye medarbejdere grundet øget elevtilgang. 
De nye elever indskrives aktuelt til Centerafdelingen. 
 
Elevråd: 
Der har været en gruppe fra Centerafdelingen på lejrskole i Esbjerg.  
Flere grupper fra Centerafdelingen har været på udflugt til Egeskov Slot. 
Blå mandag er afviklet for alle eleverne på 7. årgang både i Centerafdelingen og i almenskolen. 
I den sidste uge op til sommerferien afvikler elevrådet i Centerafdelingen sommerfest.  
I den sidste uge afholdes dimission for eleverne på 9. årgang i almenskolen og for 9. og 10. 
årgang i Centerafdelingen.  
Gruppe 4 i Centerafdelingen har vist en film, som de selv har produceret. 
Repræsentanter fra alle elevråd har arbejdet med indlæg til skolens 
undervisningsmiljøvurdering ud fra den nationale trivselsmåling. 
Undervisningsmiljøvurderingen skal senere foreligges skolebestyrelsen. 
2 elever fra Ungemiljøets elevråd på almenskolen deltager i folkemødet på Bornholm. 
Der er møde i Svendborg kommunes elevforum i starten af næste skoleår, hvilket betyder, at vi 
kort efter skolestart skal have valg til de nye elevråd.  
 
Medarbejdere: 
Der er en god stemning, hvor medarbejderne glæder sig til at modtage både de nye elever og 
medarbejdere. 
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Peter Møller bliver i næste skoleår Centerafdelingens medarbejderrepræsentant i 
skolebestyrelsen. 
 
Formand: 
Formanden overrakte elevrådsrepræsentanten fra Centerafdelingen – Charlie – en gave som 
tak for hans indsats i skolebestyrelsen. 
 
Pkt. 3  
Præsentation af Centerafdelingen  
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen får bl.a. præsenteret hvordan Centerafdelingens 
hverdag fungerer for eleverne, elementer af det pædagogiske fundament og hvordan man kan 
forstå et helhedstilbud.  
 
Daglig leder Kristine Grauenkjær i Centerafdelingen præsenterede elementer fra 
Centerafdelingens hverdag: 
Målgruppen til Centerafdelingen har udvidet sig en smule, så kompleksiteten i elevgruppens 
udfordringer er blevet lidt større.  
I Centerafdelingen arbejdes ud fra et fælles miljøterapeutisk udgangspunkt.  
Ligesom alle andre skoler i Svendborg kommune er også Centerafdelingen optaget af 
implementering af mangfoldige læringsmiljøer. 
En del elever i Centerafdelingen er udfordret af skolevægring. Der er igangsat en ganske særlig 
indsats for at få disse elever gradvist i skole igen. 
Også i Centerafdelingen går indsatsen med ”det gode elevsprog” i gang efter sommerferien. 
(Indsatsområdet er besluttet i skolebestyrelsen). 
Hunden Balou, som er uddannet terapihund, kommer regelmæssigt på besøg i 
Centerafdelingen. 
 
Skolebestyrelsen så en ny film om Centerafdelingen. 
 
Pkt. 5  
Mødeplan for skoleåret 2023-24 for skolebestyrelsen    
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen tager stilling til forslag for mødeplan for 
kommende skoleår. Herunder drøftes eventuel deltagelse på forældremøder i efteråret.  
 
Mødeplanen blev godkendt. Skolen sørger for at invitere medlemmerne i deres kalendere. 
 
Pkt. 6  
Kommende skoleårs fokuspunkter for skolebestyrelsen                 
Formålet med punktet er at bestyrelsen drøfter eventuelle fokuspunkter for kommende 
skoleår.  
 
Formanden samlede op på, at i det kommende skoleår skal skolebestyrelsen bl.a. arbejde med: 

- Skolesprog – måske et forældreforedrag til foråret 
- Ungemiljøets fysiske rammer 
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- Undervisningsmiljøvurderingen, tilsyn med ”hvad er den gode skoledag for eleverne?” 
(fx fordybelsesdage/variation i skoledagene); først et tilsyn og derefter en vision 

- Besparelser 
- Skolemad – Jonas og Bjørn vil kigge på muligheder igen til efteråret 

 
Pkt. 9  
Årshjulet og evt.  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
Stephan informerer forældrene i 0. klasserne på Sundhøj om skolebestyrelsens arbejde. 
Søren informerer forældrene i 0. klasse på Lundby; og Lars informerer forældrene i 0. klasse i 
Centerafdelingen. 
 
 


